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Møtenotater:
Åpen halvtime
John Tibballs og Eivind Bødtker, fra Oslo elveforum, holdt en presentasjon vedrørende et nytt 
hefte om Oslos vassdrag.  

Ketil Kiran, sivilarkitekt Archus Arkitekter, holdt en presentasjon vedrørende sak 13/23, 
Lillevannsveien 57 A-B - Varsel om begrenset høring - Forslag til detaljregulering.

Innkalling godkjent
Innkallingen ble godkjent uten merknader.  

Sakskart godkjent
Sakskartet ble godkjent uten merknader.  

Informasjon fra administrasjonen
Kristin Nilsen, bydelsdirektør, orienterte om årsregnskapet for bydelen i 2022. Kristin Nilsen 
orienterte også om status for ansettelse av ny BMSI-konsulent.  

Saker behandlet under møtet

Type Sak nr. Sakstittel
PS 01/23 Godkjenning av møteprotokoll
PS 02/23 Årsrapport 2022 for miljørettet helsevern i Bydel Vestre Aker
PS 03/23 Beboerparkering i Vestre Aker - Besvare henvendelser 
PS 04/23 Ekelyveien - Henvendelse om beboerparkering 
PS 05/23 Erstatningsarealer for vannforsyningsanlegg på Husebyjordet
PS 06/23 Høring - Sektorovergripende handlingsplan for universell utforming i 

Oslo kommune - 2023 - 2027
PS 07/23 Informasjonssaker januar-februar 2023
PS 08/23 Kommunerevisjonens undersøkelse om bydelsutvalgenes medvirkning i 

reguleringsplaner
PS 09/23 Navnsetting av sted etter Frode Nilsen 
PS 10/23 Saker fra ungdommens bydelsutvalg til politisk behandling i 

bydelsutvalget
PS 11/23 Sykkeltilrettelegging i Sørkedalsveien - Røa Kirke til Trettebakken 
PS 12/23 Kragskogen - Vestre Aker Surf & Skate Klubb - utplassering av 

skaterampe
PS 13/23 Lillevannsveien 57 A-B - Varsel om begrenset høring - Forslag til 

detaljregulering
PS 14/23 Oppfølging av politiske vedtak 2.halvår 2022
PS 15/23 Status for program budsjettbalanse
PS 16/23 Rådsprotokoller - januar/februar 2023
PS 17/23 Trosterudstien 1 - forslag om fredning – Oslo kommunes uttalelse – ber 

om innspill
PS 18/23 Forslag til regulering i Grindbakken mellom Arnulf Øverlands vei og 
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enden 
PS 19/23 Forslag til regulering i Haakon den godes vei mellom Slemdalsveien og 

Rasmus Winderens vei
PS 20/23 Forslag til regulering i Holmenkollveien mellom Holmenkollveien og 

Kongeveien
PS 21/23 Forslag til regulering i Ivar Aasens vei mellom Hafslundveien og Rasmus 

Winderens vei
PS 22/23 Forslag til regulering i Kongeveien mellom Holmenkollveien og hoppet
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Sak 01/23: Godkjenning av møteprotokoll

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:
Møteprotokoll fra forrige møte godkjennes.

 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:

Møteprotokoll fra forrige møte godkjennes.

________________________________________________________________

Sak 02/23: Årsrapport 2022 for miljørettet helsevern i Bydel Vestre Aker

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 

Vestre Aker bydelsutvalg tar saken til orientering.
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________________________________________________________________

Sak 03/23: Beboerparkering i Vestre Aker - Besvare henvendelser 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg skal løfte alle forespørsler om utvidelse av beboerparkering til 
sakskartet for å besvare disse. Henvendelsene skal ses i sammenheng med områder som allerede 
har innført beboerparkering, og det skal vurderes om forslag til nye områder enkelt kan 
innlemmes i eksisterende ordning. Det bør unngås å innføre beboerparkering for enkeltstående 
gater langt unna eksisterende beboerparkering, da parkering kan skyves over på 
omkringliggende gater. På grunn av lang behandlingstid hos Bymiljøetaten bør beboerparkering 
kun innføres der bydelsutvalget ønsker ordningen permanent over lengre tid, f.eks. i områder 
med problemer knyttet til fremmedparkering.  

Spørsmål knyttet til eksisterende beboerparkering og andre henvendelser kan besvares av 
administrasjonen, men legges inn som informasjonssaker. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Høyres forslag til vedtak, foreslått av Oscar Christopher Husebye, Høyre
Vestre Aker bydelsutvalg gir administrasjonen fullmakt til å svare på spørsmål knyttet til 
eksisterende beboerparkering, og dette legges inn som informasjonssaker.

Votering:

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg gir administrasjonen fullmakt til å svare på spørsmål knyttet til 
eksisterende beboerparkering, og dette legges inn som informasjonssaker.

________________________________________________________________
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Sak 04/23: Ekelyveien - Henvendelse om beboerparkering 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Saken fremmes uten forslag til vedtak 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Høyres forslag til vedtak, foreslått av Oscar Christopher Husebye, Høyre
Vestre Aker bydelsutvalg innfører ikke beboerparkering i Ekelyveien, men vil ta en ny vurdering 
etter beboerparkeringssonen innenfor Ringveien er implementert.

Omforent forslag til vedtak, foreslått av Oscar Christopher Husebye, Høyre
Vestre Aker bydelsutvalg innfører ikke beboerparkering i Ekelyveien, men vil ta en ny vurdering 
så snart bydelsutvalget har fått en grundig vurdering av effektene av den nye 
beboerparkeringssonen innenfor Ringveien når denne er implementert.

Votering:

Komiteens omforente forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg innfører ikke beboerparkering i Ekelyveien, men vil ta en ny vurdering 
så snart bydelsutvalget har fått en grundig vurdering av effektene av den nye 
beboerparkeringssonen innenfor Ringveien når denne er implementert.

________________________________________________________________

Sak 05/23: Erstatningsarealer for vannforsyningsanlegg på Husebyjordet

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg ber byrådet følge opp vedtaket til bystyret fra behandlingen av 
reguleringsplan Ny vannforsyning Oslo i møte 13.11.2019 sak 358. I vedtakets punkt 13 heter 
det:
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«Bystyret ber byrådet fremme sak om erstatningsarealer for Husebyjordet i løpet av 2020, der 
det vurderes å sikre ytterligere erstatningsarealer og innarbeide disse i kostnadsrammen for 
prosjekt ny vannforsyning til Oslo.»

Bydelsutvalget ber om at saken blir håndtert i tråd med bydelens ønsker. Bydelsutvalget har i 
vedtak og brev til Bymiljøetaten fremmet Himstadjordet som et areal det er ønskelig å ta i bruk 
som erstatningsareal. Etaten har svart at området er regulert til spesialområde anlegg for 
kommunalteknisk virksomhet, og benyttes aktivt til lagring av maskiner, utstyr og materialer for 
å drifte Marka. 

Ettersom dialogen med Bymiljøetaten ikke har ført frem, ber bydelsutvalget byrådet 
vurdere om Himstadjordet kan omreguleres til friområde/park. 

Vann- og avløpsetaten har informert bydelen i epost 06.01.23 at de arbeider med andre 
erstatningsarealer for bydelen, men bydelsutvalget anser ikke områdene VAV arbeider med som 
tilfredsstillende. Bydelsutvalget har følgende kommentarer til arealene VAV arbeider med:

 Hovseter renseanlegg (gnr. 31 bnr. 11): saken har vært på offentlig ettersyn og 
bydelsutvalget har stilt seg positiv, men området er på kun 1 daa. Bydelen mangler 
fortsatt 4 daa for at bystyrets vedtak skal være oppfylt. 

 Aktivitetspark ved Njårdhallen (gnr./bnr.: 29/426): Dette området ligger i Bydel 
Ullern og er ikke aktuelt som erstatningsareal. 

 Voksen gravlund (Gnr./bnr.: 27/1327, 27/1436 og 27/1328): Bydelsutvalget er ikke 
fornøyd med tildeling av dette området da det i praksis allerede er friområde idag. 
Innbyggerne får med forslaget intet nytt friområde og bystyrets vedtak vil ikke være 
oppfylt. Bydelsutvalget ber kontrollutvalget/kommunerevisor/Statsforvalter vurdere 
hvorvidt omregulering av Voksen gravlund i realiteten kan sies å svare ut bystyrets 
vedtak med krav om erstatningsareal, noe bydel Vestre Aker vurderer at det ikke gjør.

 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg ber byrådet følge opp vedtaket til bystyret fra behandlingen av 
reguleringsplan Ny vannforsyning Oslo i møte 13.11.2019 sak 358. I vedtakets punkt 13 heter 
det:

«Bystyret ber byrådet fremme sak om erstatningsarealer for Husebyjordet i løpet av 2020, der 
det vurderes å sikre ytterligere erstatningsarealer og innarbeide disse i kostnadsrammen for 
prosjekt ny vannforsyning til Oslo.»

Bydelsutvalget ber om at saken blir håndtert i tråd med bydelens ønsker. Bydelsutvalget har i 
vedtak og brev til Bymiljøetaten fremmet Himstadjordet som et areal det er ønskelig å ta i bruk 
som erstatningsareal. Etaten har svart at området er regulert til spesialområde anlegg for 
kommunalteknisk virksomhet, og benyttes aktivt til lagring av maskiner, utstyr og materialer for 
å drifte Marka. 

Ettersom dialogen med Bymiljøetaten ikke har ført frem, ber bydelsutvalget byrådet 
vurdere om Himstadjordet kan omreguleres til friområde/park. 

Vann- og avløpsetaten har informert bydelen i epost 06.01.23 at de arbeider med andre 
erstatningsarealer for bydelen, men bydelsutvalget anser ikke områdene VAV arbeider med som 
tilfredsstillende. Bydelsutvalget har følgende kommentarer til arealene VAV arbeider med:

 Hovseter renseanlegg (gnr. 31 bnr. 11): saken har vært på offentlig ettersyn og 
bydelsutvalget har stilt seg positiv, men området er på kun 1 daa. Bydelen mangler 
fortsatt 4 daa for at bystyrets vedtak skal være oppfylt. 

 Aktivitetspark ved Njårdhallen (gnr./bnr.: 29/426): Dette området ligger i Bydel 
Ullern og er ikke aktuelt som erstatningsareal. 

 Voksen gravlund (Gnr./bnr.: 27/1327, 27/1436 og 27/1328): Bydelsutvalget er ikke 
fornøyd med tildeling av dette området da det i praksis allerede er friområde idag. 
Innbyggerne får med forslaget intet nytt friområde og bystyrets vedtak vil ikke være 
oppfylt. Bydelsutvalget ber kontrollutvalget/kommunerevisor/Statsforvalter vurdere 
hvorvidt omregulering av Voksen gravlund i realiteten kan sies å svare ut bystyrets 
vedtak med krav om erstatningsareal, noe bydel Vestre Aker vurderer at det ikke gjør.

 

________________________________________________________________
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Sak 06/23: Høring - Sektorovergripende handlingsplan for universell utforming i 
Oslo kommune - 2023 - 2027

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg anser det som positivt og nødvendig at det utarbeides en handlingsplan 
for universell utforming i Oslo kommune. 

Det er en god utvikling i transportsektoren fremover, spesielt for universell utforming av trikker 
og T-baner, inkludert stasjonene. Samtidig henger bussholdeplassene etter, og det er 
bekymringsverdig at det ikke er finansiering for å oppgradere flere holdeplasser. Generelt 
fremstår mangel på finansiering i transportsektoren som en hovedårsak til manglende universell 
utforming. Skal Oslo kommune oppnå målsettingene om universell utforming innen 2030 må økt 
finansiering på plass. 

Det er positivt med mer helhetlige overveielser knyttet til universell utforming i planprosesser 
og byggesaker fremover. For eksisterende bygninger må det må identifiseres tydeligere metoder 
for å oppnå universell utforming. En faggruppe hos Plan- og bygningsetaten som er dedikert til 
temaet må etableres. Kartlegging av gatebildet og ved Oslo kommunes eiendommer bør også 
prioriteres. 

IKT-løsninger i kommunen må forbedres for mennesker med funksjonsnedsettelser. Acos 
møteportal er et eksempel på et system som ennå ikke er helt universelt utformet, som 
forhindrer demokratisk deltakelse. Planer om brukertesting av systemer på et tidlig tidspunkt er 
en riktig utvikling. 

Bydelsutvalget vil fremheve behandlingen av handlingsplanen i bydelens råd, vedlagt 
oversendelsen av bydelsutvalgets uttalelse til byrådet. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg anser det som positivt og nødvendig at det utarbeides en handlingsplan 
for universell utforming i Oslo kommune. 

Det er en god utvikling i transportsektoren fremover, spesielt for universell utforming av trikker 
og T-baner, inkludert stasjonene. Samtidig henger bussholdeplassene etter, og det er 
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bekymringsverdig at det ikke er finansiering for å oppgradere flere holdeplasser. Generelt 
fremstår mangel på finansiering i transportsektoren som en hovedårsak til manglende universell 
utforming. Skal Oslo kommune oppnå målsettingene om universell utforming innen 2030 må økt 
finansiering på plass. 

Det er positivt med mer helhetlige overveielser knyttet til universell utforming i planprosesser 
og byggesaker fremover. For eksisterende bygninger må det må identifiseres tydeligere metoder 
for å oppnå universell utforming. En faggruppe hos Plan- og bygningsetaten som er dedikert til 
temaet må etableres. Kartlegging av gatebildet og ved Oslo kommunes eiendommer bør også 
prioriteres. 

IKT-løsninger i kommunen må forbedres for mennesker med funksjonsnedsettelser. Acos 
møteportal er et eksempel på et system som ennå ikke er helt universelt utformet, som 
forhindrer demokratisk deltakelse. Planer om brukertesting av systemer på et tidlig tidspunkt er 
en riktig utvikling. 

Bydelsutvalget vil fremheve behandlingen av handlingsplanen i bydelens råd, vedlagt 
oversendelsen av bydelsutvalgets uttalelse til byrådet. 

________________________________________________________________

Sak 07/23: Informasjonssaker januar-februar 2023

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

1. Varsel om mulig omgjøring av vedtak - Sognsvannsveien 10 med flere.

2. Innspill til trafikksikkerhetstiltak mellom Stasjonsveien og Holmenveien, samt ønske om 
fartsdumper.

3. Forslag til regulering i Risbakken mellom Risalléen og Slemdalsvingen

4. Omklassifisering av GS-vei ved Huseby skole - Infobrev.

5. Underretning om at det midlertidige forbudet mot tiltak er forlenget.

6. Pressemelding - Barnevennlig by.

7. Enveiskjøring av Snargangen.

8. Spørsmål vedrørende universell utforming med svar fra næringsetaten 12.12.2022.

9. Planlegging av anskaffelser - informasjon til bydelsutvalgene fra Kontrollutvalget.

10. Grindbakken FAU-Brev Bydel Vestre Aker Desember 2022.

11. Offentlig ettersyn for Aslakveien 14 - uttalelse om barnehagebehov.
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12. Beboerparkering i Ivar Aasens vei.

13. Vedrørende regulering av trafikken i Dalsveien, Stasjonsveien og Tråkka.

14. FAU vinderen - beboerparkering.

15. Spørsmål om beboerparkering - Haakon den godes vei.

16. Manglende vintervedlikehold - Jensemesseveien.

17. Trafikksikkerhetstiltak mellom Stasjonsveien og Holmenveien - Behov for tiltak i 
Bjørnveien.

18. Spørsmål til budsjett fra representant Lange (SV) med svar fra administrasjonen

Tas til orientering.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

1. Varsel om mulig omgjøring av vedtak - Sognsvannsveien 10 med flere.

2. Innspill til trafikksikkerhetstiltak mellom Stasjonsveien og Holmenveien, samt ønske om 
fartsdumper.

3. Forslag til regulering i Risbakken mellom Risalléen og Slemdalsvingen

4. Omklassifisering av GS-vei ved Huseby skole - Infobrev.

5. Underretning om at det midlertidige forbudet mot tiltak er forlenget.

6. Pressemelding - Barnevennlig by.

7. Enveiskjøring av Snargangen.

8. Spørsmål vedrørende universell utforming med svar fra næringsetaten 12.12.2022.

9. Planlegging av anskaffelser - informasjon til bydelsutvalgene fra Kontrollutvalget.

10. Grindbakken FAU-Brev Bydel Vestre Aker Desember 2022.

11. Offentlig ettersyn for Aslakveien 14 - uttalelse om barnehagebehov.

12. Beboerparkering i Ivar Aasens vei.
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13. Vedrørende regulering av trafikken i Dalsveien, Stasjonsveien og Tråkka.

14. FAU vinderen - beboerparkering.

15. Spørsmål om beboerparkering - Haakon den godes vei.

16. Manglende vintervedlikehold - Jensemesseveien.

17. Trafikksikkerhetstiltak mellom Stasjonsveien og Holmenveien - Behov for tiltak i 
Bjørnveien.

18. Spørsmål til budsjett fra representant Lange (SV) med svar fra administrasjonen

Tas til orientering.

________________________________________________________________

Sak 08/23: Kommunerevisjonens undersøkelse om bydelsutvalgenes medvirkning 
i reguleringsplaner

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Tilrettelegging for medvirkning i planprosesser

1. Har bydelsutvalget fått mulighet til å medvirke på et tidlig nok tidspunkt i 
reguleringsplanprosesser? 

Svar: I liten grad. Når bestillingen til PBE er kommet og bydelene bes om høringssvar, opplever vi 
at det er for sent for å få aksept for substansielle endringer. 

2. Har bydelsutvalget fått mulighet til å medvirke i planprosessens ulike faser (for 
eksempel ved oppstart av planarbeid, i perioden mellom planoppstart og høring, ved 
høring, før politisk behandling)? 

Svar: Ja.

     o Hvis ja, har det vært tilrettelagt for medvirkning ut over ved varsel om oppstart og 
ved høring? Beskriv kort. 

Svar: I enkelte reguleringssaker er bydelen blitt invitert til møter med prosjektledelse, naboer 
osv. og prosjektansvarlige har kommet til BU/komité. 

 

Bydelsutvalgets deltakelse og medvirkning i planprosesser 

3. Har bydelsutvalget avgitt høringsuttalelse og/eller gitt innspill til reguleringsplaner? 

Svar: Ja.
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     o Hvis ja, i hvilke faser av planprosessen har bydelsutvalget avgitt 
høringsuttalelse/gitt innspill? 

Svar: Bydelsutvalget har stort sett uttalt seg både ved varsel om oppstart og ved offentlig 
ettersyn.

4. Har bydelsutvalget fått tilbakemelding på utvalgets høringsuttalelse eller innspill til 
reguleringsplaner? 

Svar: Ja.

     o Hvis ja, har tilbakemeldingen inneholdt Plan- og bygningsetatens og/eller 
forslagsstillers vurdering av høringsuttalelsen/innspillet og vurdering av hvorvidt 
innspillet skulle tas til følge eller ikke? 

Svar: Bydelsutvalget opplever sjeldent å få tilbakemelding på høringsinnspill, men de legges inn i 
planforslaget som sendes til behandling i bystyret. 

5. Har bydelsutvalget opplevd at deres høringsuttalelse eller innspill til 
reguleringsplaner har blitt tatt til følge? 

Svar: Nei.

     o Hvis nei, opplevde bydelsutvalget at det var tydelig redegjort for hvorfor innspill 
ikke ble tatt til følge? 

Svar: Nei.

6. Har bydelsutvalget fått tilstrekkelig tid til å avgi høringsuttalelse eller gi innspill til 
reguleringsplaner? 

Svar: Oftest ja, ellers får vi utsatt frist.

     o Hvis nei, har grunnen primært vært kort tidsfrist fra Plan- og 
bygningsetaten/forslagsstiller eller saksbehandlingstid i bydelsadministrasjonen? 

Svar: Det er som regel den politiske møteplanen som avgjør om man må be om utsatt frist eller 
ikke.

     o Hvis nei, hvilke konsekvenser har for lite tid hatt? 

Svar: Der det er for liten tid får bydelsdirektør/administrasjon for liten tid til å lage gode 
vedtaksforslag og saksfremlegg, og politikerne får liten tid til å sette seg inn i saken, gå på 
befaring, møte berørte parter osv. 

7. Har bydelsutvalget fått tilstrekkelig tilpasset informasjon til å avgi uttalelse/gi 
innspill til reguleringsplaner? 

Svar: Det er som regel tilstrekkelig informasjon, men det er også så mye informasjon og 
sakskompleksitet at det vanskeliggjør behandling for folkevalgte, frivillige politikere. 
Informasjonen oppleves stort sett ikke tilpasset fritidspolitikken. 
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     o Hvis nei, hvilke konsekvenser har det hatt? 

Svar: At politikerne ikke får god nok oversikt over substansen i saken til behandling.

8. Har bydelsutvalget opplevd forskjeller mellom tilrettelegging for medvirkning i Plan- 
og bygningsetatens egne reguleringsplaner og reguleringsplaner der andre offentlige 
eller private aktører har vært forslagsstiller (innsendte planer)? 

Svar: Vi opplever at både PBE/andre etater og private aktører ønsker å besøke oss og informere 
om innsendte planer. 

o Hvis ja, beskriv kort hva forskjellene har gått ut på. 

 

Samlet vurdering 

9. Samlet sett, er bydelsutvalget fornøyd med hvordan det tilrettelegges for 
medvirkning fra bydelsutvalget i reguleringsplanprosesser? Vennligst beskriv kort hva 
som fungerer, hva som eventuelt ikke fungerer og eventuelle forbedringsforslag. 

Svar: Bydelsutvalget opplever liten grad av reell påvirkningsmulighet i reguleringsprosesser. Vi 
har opplevd flere eksempler på prosesser med store konsekvenser for bydelen der 
bydelsutvalget og politikerne fremstår uønsket i arbeidet til PBE og at etaten ikke i realiteten 
hensyntar innspillene som sendes. I politisk betente reguleringssaker er det viktig at lokalpolitisk 
representasjon er mulig i flere ledd og møter i prosessen. Vi opplever at PBE og private 
forslagsstillere er nokså flinke på å besøke BU/komité for å informere. Men det oppleves ikke 
som en anledning der man ber om innspill. 

10. Er det noe annet om temaet som bydelsutvalget ønsker å formidle?  

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Tilrettelegging for medvirkning i planprosesser

1. Har bydelsutvalget fått mulighet til å medvirke på et tidlig nok tidspunkt i 
reguleringsplanprosesser? 



Side 15 av 27

Svar: I liten grad. Når bestillingen til PBE er kommet og bydelene bes om høringssvar, opplever vi 
at det er for sent for å få aksept for substansielle endringer. 

2. Har bydelsutvalget fått mulighet til å medvirke i planprosessens ulike faser (for 
eksempel ved oppstart av planarbeid, i perioden mellom planoppstart og høring, ved 
høring, før politisk behandling)? 

Svar: Ja.

     o Hvis ja, har det vært tilrettelagt for medvirkning ut over ved varsel om oppstart og 
ved høring? Beskriv kort. 

Svar: I enkelte reguleringssaker er bydelen blitt invitert til møter med prosjektledelse, naboer 
osv. og prosjektansvarlige har kommet til BU/komité. 

 

Bydelsutvalgets deltakelse og medvirkning i planprosesser 

3. Har bydelsutvalget avgitt høringsuttalelse og/eller gitt innspill til reguleringsplaner? 

Svar: Ja.

     o Hvis ja, i hvilke faser av planprosessen har bydelsutvalget avgitt 
høringsuttalelse/gitt innspill? 

Svar: Bydelsutvalget har stort sett uttalt seg både ved varsel om oppstart og ved offentlig 
ettersyn.

4. Har bydelsutvalget fått tilbakemelding på utvalgets høringsuttalelse eller innspill til 
reguleringsplaner? 

Svar: Ja.

     o Hvis ja, har tilbakemeldingen inneholdt Plan- og bygningsetatens og/eller 
forslagsstillers vurdering av høringsuttalelsen/innspillet og vurdering av hvorvidt 
innspillet skulle tas til følge eller ikke? 

Svar: Bydelsutvalget opplever sjeldent å få tilbakemelding på høringsinnspill, men de legges inn i 
planforslaget som sendes til behandling i bystyret. 

5. Har bydelsutvalget opplevd at deres høringsuttalelse eller innspill til 
reguleringsplaner har blitt tatt til følge? 

Svar: Nei.

     o Hvis nei, opplevde bydelsutvalget at det var tydelig redegjort for hvorfor innspill 
ikke ble tatt til følge? 

Svar: Nei.
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6. Har bydelsutvalget fått tilstrekkelig tid til å avgi høringsuttalelse eller gi innspill til 
reguleringsplaner? 

Svar: Oftest ja, ellers får vi utsatt frist.

     o Hvis nei, har grunnen primært vært kort tidsfrist fra Plan- og 
bygningsetaten/forslagsstiller eller saksbehandlingstid i bydelsadministrasjonen? 

Svar: Det er som regel den politiske møteplanen som avgjør om man må be om utsatt frist eller 
ikke.

     o Hvis nei, hvilke konsekvenser har for lite tid hatt? 

Svar: Der det er for liten tid får bydelsdirektør/administrasjon for liten tid til å lage gode 
vedtaksforslag og saksfremlegg, og politikerne får liten tid til å sette seg inn i saken, gå på 
befaring, møte berørte parter osv. 

7. Har bydelsutvalget fått tilstrekkelig tilpasset informasjon til å avgi uttalelse/gi 
innspill til reguleringsplaner? 

Svar: Det er som regel tilstrekkelig informasjon, men det er også så mye informasjon og 
sakskompleksitet at det vanskeliggjør behandling for folkevalgte, frivillige politikere. 
Informasjonen oppleves stort sett ikke tilpasset fritidspolitikken. 

     o Hvis nei, hvilke konsekvenser har det hatt? 

Svar: At politikerne ikke får god nok oversikt over substansen i saken til behandling.

8. Har bydelsutvalget opplevd forskjeller mellom tilrettelegging for medvirkning i Plan- 
og bygningsetatens egne reguleringsplaner og reguleringsplaner der andre offentlige 
eller private aktører har vært forslagsstiller (innsendte planer)? 

Svar: Vi opplever at både PBE/andre etater og private aktører ønsker å besøke oss og informere 
om innsendte planer. 

o Hvis ja, beskriv kort hva forskjellene har gått ut på. 

 

Samlet vurdering 

9. Samlet sett, er bydelsutvalget fornøyd med hvordan det tilrettelegges for 
medvirkning fra bydelsutvalget i reguleringsplanprosesser? Vennligst beskriv kort hva 
som fungerer, hva som eventuelt ikke fungerer og eventuelle forbedringsforslag. 

Svar: Bydelsutvalget opplever liten grad av reell påvirkningsmulighet i reguleringsprosesser. Vi 
har opplevd flere eksempler på prosesser med store konsekvenser for bydelen der 
bydelsutvalget og politikerne fremstår uønsket i arbeidet til PBE og at etaten ikke i realiteten 
hensyntar innspillene som sendes. I politisk betente reguleringssaker er det viktig at lokalpolitisk 
representasjon er mulig i flere ledd og møter i prosessen. Vi opplever at PBE og private 
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forslagsstillere er nokså flinke på å besøke BU/komité for å informere. Men det oppleves ikke 
som en anledning der man ber om innspill. 

10. Er det noe annet om temaet som bydelsutvalget ønsker å formidle?  

________________________________________________________________

Sak 09/23: Navnsetting av sted etter Frode Nilsen 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg ønsker å navnsette en plass, torg eller gate i Slemdal sentrum etter 
diplomat Frode Nilsen. Konkret plass skal vurderes når områdereguleringen av Slemdal sentrum 
er på offentlig ettersyn. Bydelen skal iverksette en egen høringsprosess for navnsettingen.   

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Høyres forslag til vedtak, foreslått av Oscar Christopher Husebye, Høyre
Vestre Aker bydelsutvalg tar forslaget om å navnsette sted etter Frode Nilsen med seg videre i 
sitt arbeid med navnesaker.

Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede en eventuell navnesak på «Gunnar Sønstebys plass» i 
østre del av bydelen. 
 

Votering:

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg tar forslaget om å navnsette sted etter Frode Nilsen med seg videre i 
sitt arbeid med navnesaker.

Bydelsutvalget ber administrasjonen utrede en eventuell navnesak på «Gunnar Sønstebys plass» i 
østre del av bydelen. 
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________________________________________________________________

Sak 10/23: Saker fra ungdommens bydelsutvalg til politisk behandling i 
bydelsutvalget

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalget ber administrasjonen følge opp sakene administrativt. 

 Sak om miljø foreslås sendt til renovasjonsetaten.

 Sak om helse foreslås sendt til administrasjonen ved skolehelsetjenesten i Vestre Aker 
for oppfølging.

 Sak om skole foreslås sendt til utdanningsetaten.

 Sak om fritid foreslås sendt til administrasjonen ved enhet for innbyggersamarbeid, 
frivillighet og møteplasser for oppfølging. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalget ber administrasjonen følge opp sakene administrativt. 

 Sak om miljø foreslås sendt til renovasjonsetaten.

 Sak om helse foreslås sendt til administrasjonen ved skolehelsetjenesten i Vestre Aker 
for oppfølging.

 Sak om skole foreslås sendt til utdanningsetaten.

 Sak om fritid foreslås sendt til administrasjonen ved enhet for innbyggersamarbeid, 
frivillighet og møteplasser for oppfølging. 
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________________________________________________________________

Sak 11/23: Sykkeltilrettelegging i Sørkedalsveien - Røa Kirke til Trettebakken 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg ber om at det ikke blir tosidig parkeringsforbud i Nordengveien. Det må 
være muligheter for noe parkering for eiendommene i gaten. Bilparkering kan også ha en 
fartsdempende effekt. Andre fartsdempende tiltak som fartshumper bør i tillegg etableres i 
Nordengveien. Det bør samtidig ikke innføres enveiskjøring i Snargangen. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Omforent forslag til vedtak, foreslått av Oscar Christopher Husebye, Høyre
Vestre Aker bydelsutvalg anmoder sterkt om at skolebarna i området prioriteres først i denne 
saken. Bydelsutvalget ber om at det ikke blir tosidig parkeringsforbud i Nordengveien. Det må 
være muligheter for noe parkering for eiendommene i gaten. Bilparkering kan også ha en 
fartsdempende effekt. Andre fartsdempende tiltak som fartshumper bør i tillegg etableres i 
Nordengveien. Det bør samtidig ikke innføres enveiskjøring i Snargangen. Bydelsutvalget ber om 
at Nordengveien ikke merkes som sykkelstrekning, da syklister kan øke farten i slike strekninger.

Votering:

Bydelsdirektørens forslag med komiteens tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg anmoder sterkt om at skolebarna i området prioriteres først i denne 
saken. Bydelsutvalget ber om at det ikke blir tosidig parkeringsforbud i Nordengveien. Det må 
være muligheter for noe parkering for eiendommene i gaten. Bilparkering kan også ha en 
fartsdempende effekt. Andre fartsdempende tiltak som fartshumper bør i tillegg etableres i 
Nordengveien. Det bør samtidig ikke innføres enveiskjøring i Snargangen. Bydelsutvalget ber om 
at Nordengveien ikke merkes som sykkelstrekning, da syklister kan øke farten i slike strekninger.

________________________________________________________________
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Sak 12/23: Kragskogen - Vestre Aker Surf & Skate Klubb - utplassering av 
skaterampe

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg anser en skaterampe i Kragskogen som et positivt tiltak for barn og 
unge i nærområdet og har ingen innvendinger mot utplasseringen. Det bør tas hensyn til 
støybelastningen på naboene ved planlegging av anlegget, og vurdere støydempende tiltak 
spesielt ved valg av materiale. Bydelen viser for øvrig til Helsedirektoratets veileder for 
støyvurdering ved etablering av nærmiljøanlegg .  

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Anne-Marit Petersen Lies forslag til vedtak, foreslått av Anne-Marit Petersen Lie, Høyre
Med referanse til planene for Voksen skole og kobling til Betongpark AS, bør bydelen vente på 
uttalelser fra naboer før bydelsutvalget mener noe i denne saken. 

Votering:

1 (1H) stemte for Anne-Marit Petersen Lies forslag. 
9 (3H+1MDG+2A+1V+1F+1SV) stemte mot Anne-Marit Petersen Lies forslag.

Anne-Marit Petersen Lies forslag falt.

9 (3H+1MDG+2A+1V+1F+1SV) stemte for bydelsdirektørens forslag.
1 (1H) stemte mot bydelsdirektørens forslag. 

Bydelsdirektørens forslag ble vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg anser en skaterampe i Kragskogen som et positivt tiltak for barn og 
unge i nærområdet og har ingen innvendinger mot utplasseringen. Det bør tas hensyn til 
støybelastningen på naboene ved planlegging av anlegget, og vurdere støydempende tiltak 
spesielt ved valg av materiale. Bydelen viser for øvrig til Helsedirektoratets veileder for 
støyvurdering ved etablering av nærmiljøanlegg .  

________________________________________________________________
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Sak 13/23: Lillevannsveien 57 A-B - Varsel om begrenset høring - Forslag til 
detaljregulering

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere uttalelser og støtter PBE sine anbefalinger om å ikke 
ta allmenn ferdsel, knyttet til gangstien, ut av reguleringsbestemmelsene. Bydelsutvalget mener 
opparbeidelse av fortau langs Lillevannsveien må prioriteres der det er mulig, og er skeptisk til å 
endre dette til trafikksikkerhetstiltak i bestemmelsene. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg viser til tidligere uttalelser og støtter PBE sine anbefalinger om å ikke 
ta allmenn ferdsel, knyttet til gangstien, ut av reguleringsbestemmelsene. Bydelsutvalget mener 
opparbeidelse av fortau langs Lillevannsveien må prioriteres der det er mulig, og er skeptisk til å 
endre dette til trafikksikkerhetstiltak i bestemmelsene. 

________________________________________________________________

Sak 14/23: Oppfølging av politiske vedtak 2.halvår 2022

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget tar rapportering på oppfølging av politiske vedtak til orientering.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Bydelsutvalget tar rapportering på oppfølging av politiske vedtak til orientering.

________________________________________________________________

Sak 15/23: Status for program budsjettbalanse

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Bydelsutvalget Vestre Aker tar status for program budsjettbalanse til orientering.

1. Bydelsdirektør legger fram status på gjennomføring av kartlagte tiltak i forbindelse med 
månedsrapportering i 2023

2. Budsjettmessige konsekvenser av kartlagte tiltak legges fram i forbindelse rapportering 
per 1. kvartal 2023

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Bydelsutvalget Vestre Aker tar status for program budsjettbalanse til orientering.

1. Bydelsdirektør legger fram status på gjennomføring av kartlagte tiltak i forbindelse med 
månedsrapportering i 2023

2. Budsjettmessige konsekvenser av kartlagte tiltak legges fram i forbindelse rapportering 
per 1. kvartal 2023

________________________________________________________________
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Sak 16/23: Rådsprotokoller - januar/februar 2023

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Komiteene tar rådsprotokollene til orientering.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen tar rådsprotokollene til orientering.

________________________________________________________________

Sak 17/23: Trosterudstien 1 - forslag om fredning – Oslo kommunes uttalelse – 
ber om innspill

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til fredningen av Trosterudstien 1. Boligen fremstår som en 
bygning av høy arkitektonisk kvalitet, og bydelen setter pris på å få bevart dette kulturminnet i 
sitt område. Det er viktig at også eierne er positive til fredningen. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.
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Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg er positiv til fredningen av Trosterudstien 1. Boligen fremstår som en 
bygning av høy arkitektonisk kvalitet, og bydelen setter pris på å få bevart dette kulturminnet i 
sitt område. Det er viktig at også eierne er positive til fredningen. 

________________________________________________________________

Sak 18/23: Forslag til regulering i Grindbakken mellom Arnulf Øverlands vei og 
enden 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg tar foreslått regulering i Grindbakken mellom Arnulf Øverlands vei og 
enden til orientering.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg tar foreslått regulering i Grindbakken mellom Arnulf Øverlands vei og 
enden til orientering.

________________________________________________________________



Side 25 av 27

Sak 19/23: Forslag til regulering i Haakon den godes vei mellom Slemdalsveien 
og Rasmus Winderens vei

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Haakon den godes vei 
mellom Slemdalsveien og Rasmus Winderens vei. 

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Haakon den godes vei 
mellom Slemdalsveien og Rasmus Winderens vei. 

________________________________________________________________

Sak 20/23: Forslag til regulering i Holmenkollveien mellom Holmenkollveien og 
Kongeveien

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Holmenkollveien mellom 
Holmenkollveien og Kongeveien

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.
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Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Holmenkollveien mellom 
Holmenkollveien og Kongeveien

________________________________________________________________

Sak 21/23: Forslag til regulering i Ivar Aasens vei mellom Hafslundveien og 
Rasmus Winderens vei

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Ivar Aasens vei mellom 
Hafslundveien og Rasmus Winderens vei.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Ivar Aasens vei mellom 
Hafslundveien og Rasmus Winderens vei.

________________________________________________________________

Sak 22/23: Forslag til regulering i Kongeveien mellom Holmenkollveien og 
hoppet

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Kongeveien mellom 
Holmenkollveien og hoppet.
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Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s behandling:

Votering:

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.

Vestre Aker byutviklings-, miljø-, samferdsel- og idrettskomite s vedtak:
Komiteen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak:

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen merknader til foreslått regulering i Kongeveien mellom 
Holmenkollveien og hoppet.

________________________________________________________________

Møtet ble hevet kl. 19:45

Oscar Christopher Husebye (H)


